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A korábbi évekhez hasonlóan az idén is, július első hétvégéjén volt a Kanizsa Feszt. Ez a rendezvény elsősorban a fi atalokról és a 
fi ataloknak szól, de ez alkalommal a szervezők különböző programokkal igyekeztek az idősebb korosztály kedvében járni. Éjszakán-
ként dübörgött a többnyire csak a fi atalok számára fogyasztható zene, de a szombat délután már inkább rólunk, tapasztaltabbakról szólt. 
A Tisacoop jóvoltából fi nom falatokat kóstolhattak a fesztiválra kilátogatók és három délutáni program inkább a közélet és annak a 
kulisszatitkai iránt érdeklődőket vonzotta nagy számban. 

Az első nyílt beszélgetésen Fejsztámer Róbert polgármester mellett az ellenzék és általában a község jövőjét szívükön viselő közéleti 
szereplők részvételével zajlott. A beszélgetés résztvevői elsősorban Magyarkanizsa község kitörési lehetőségeiről, gazdasági esélyeiről 
osztották meg véleményüket, terveiket és ötleteiket . 

A második fórumon a kanizsai emberek körében is nagy népszerűségnek örvendő Bayer Zsolt és Szentesi Zöldi László játszotta a 
főszerepet. A könnyed, jó hangulatú beszélgetés során szó volt a közszereplők mindennapi életéről, a rajongók és az ellentétes oldalon 
állók megnyilvánulásairól, napjaink kihívásairól. Bayer Zsolt a tőle megszokott és neki nagyon jól álló stílusban egy történelmi átte-
kintést vázolt föl a liberalizmus kialakulásáról, fejlődéséről és a nyugati társadalomban betöltött, de ma már túlhaladott nagyon negatív 
szerepéről. Zöldi László a napjainkban kiváló magyar-szerb kapcsolatokra vonatkozó kérdésre válaszolva kihangsúlyozta, hogy úgy a 
magyar, mint a szerb nemzetnek más alternatívája nincs, mint a szomszédos népekkel megbékélni. 

A történelmi traumákat, ellentéteket nem elfelejteni, de mindenképpen rendezni kell, vagy legalább is jegelni. Néhány évtized múl-
va már nem az lesz a kérdés, hogy pl. a Délvidék melyik országhoz tartozik, hanem, hogy élnek-e itt szerbek és magyarok, amely két 
nemzet kultúrája, vallása, szokásai nagyon hasonló. A XXI. században egymásra vagyunk utalva a hódító iszlám európai betörése elleni 
küzdelemben. Az előadás utáni, sőt még másnap a piacon az emberekkel folytatott közvetlen beszélgetéseken a jobboldali publicisták 
a meglepettséggel vegyes meghatódottsággal vették tudomásul a kanizsai emberek szeretetét, rajongását. Ez a tisztelet és szeretet köl-
csönös és már alig várják a viszontlátást. Természetesen mint tapasztalt „Kanizsa-járók” természetesen ajvárral, szabadkai joghurttal, 
martonosi őrölt paprikával és burekkal indultak vissza.

A szombat délután utolsó beszélgetésén Csallóközi Zoltán, Semjén Zsolt miniszterelnök főtanácsadója és Nyilas Mihály, a vajda-
sági kormány alelnöke vett részt. A fesztiváli hangulat és a szabad légkör egy nagyon őszinte, a politikusok magánéletére, szabadidő 
eltöltésére és a politikai kulisszatitkokra is kiterjedő beszélgetést eredményezett. Nyilas kormányalelnök úr a jó hangulatú eszmecserét 
megkoronázva egy a politikusok számlájára elhangzott nagyon frappáns viccel zárta. 

Mind a három kerekasztal-beszélgetést a magyarkanizsai Info TV teljes terjedelmében le fogja vetíteni. Érdemes lesz megnézni.
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